
1 

 

       
     Latvijas Republika 

    TALSU NOVADA DOME 
         Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, fakss 63232130, e-pasts pasts@talsi.lv 

DOMES SĒDES  

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2022.gada 27.janvārī                                         Nr.2 

 

Sēde sasaukta plkst.09.00 

Sēdi atklāj plkst.09.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta 

vidē. 

 

Sēdes vadītāja Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu 

sekretāre 

 

Sēdē piedalās 18 deputāti:    

Andis Astrātovs  

Andis Āboliņš  

Gaidis Bērziņš (plkst.12.05 pārtrauc dalību sēdē) 

Andra Grīvāne (pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.04 pievienojas, plkst.15.45 pārtrauc 

dalību sēdē) 

Almants Kalniņš 

Dainis Karols 

Eva Kārkliņa  

Juzefa Kļava (plkst.09.15 līdz plkst.09.18 nav redzama videotiešsaistē) 

Aldis Pinkens  

Sandra Pētersone 

Māris Rozenbergs  

Gundars Sebris (no plkst.14.25 līdz plkst.14.37 nav redzams videotiešsaistē) 

Kalvis Kalniņš 

Oļegs Solovjovs (no plkst.09.07 līdz plkst.09 09 nav redzams videotiešsaistē, 

plkst.16.17 pārtrauc dalību sēdē) 

Kalvis Kalniņš  
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Ainis Stūrmanis  

Ilva Norenberga (pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.04 pievienojas) 

Lauris Pīlēģis (no plkst.14.32 līdz plkst.15.07 nav redzams videotiešsaistē) 

Edgars Zelderis (no plkst.10.48 līdz plkst.10.50 nav redzams videotiešsaistē) 

 

Nepiedalās 1 deputāts 

Ieva Brūna – par attaisnotas prombūtnes iemesliem informējusi sēdes vadītāju 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Arvis Lagzdiņš – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieks attīstības 

plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas 

vadītāja 

Agnese Veckāgane – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas 

vadītāja 

Ilva Jansone – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītāja 

Jānis Krūze – Talsu novada pašvaldības Personāla vadības nodaļas vadītājs 

Ainārs Korulis – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks 

Diāna Tabulēvica – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Evita Kalniņa – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Elvis Jansons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas jurists 

Kaiva Rūmniece – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas jurista palīgs 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada  pašvaldības  Attīstības  plānošanas  un  projektu  

vadības nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Plānošanas daļas vadītājs 

Aiva Dimante  –  Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas vadītāja 

Baiba Lorence – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Dace Randoha – Talsu novada pašvaldības Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas 

vadītāja 

Inga Romaško – Talsu novada pašvaldības Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas 

vadītāja 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

vadītāja 

Andris Krišjānis – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

Sporta daļas speciālists sporta jautājumos 

Jolanta Didžus – Talsu novada pašvaldības Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

vietniece 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības Dokumentu pārvaldības nodaļas domes 

komiteju sēžu sekretāre 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas 

datortīkla administrators 
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Citi: 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Dace Ivanova – Talsu novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste 

Dzintra Kudiķe-Vizbele – Pastendes pirmsskolas izglītības iestādes “Ķipars” vadītāja 

Dace Broka – Rojas kultūras centra kultūras pasākumu organizatore 

Ginta Petra – Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja 

Ģirts Kalnbirze – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja 

Ēriks Zaporožecs – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” 

valdes loceklis 

Alda Revina – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” 

Administratīvās nodaļas vadītāja 

Māra Bergšpica – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” 

ekonomiste 

Aivis Vincevs – SIA "Mērsraga ūdens" valdes loceklis 

 

Sēdes  vadītāja  S. Pētersone  informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101.punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta 

kā videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu 

izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S. Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

Izsludinātā darba kārtība: 

    Lemjošā (publiskā) daļa 

1. Par nodibinājuma “Latvijas Jaunatnes teātris” iesniegumu par estrādes Jūras 

ielā 10, Rojā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

2. Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu kultūrā piešķiršanu. 

3. Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu sportā piešķiršanu. 

4. Par brīvpusdienām izglītības iestāžu izglītojamiem Talsu novadā. 

5. Par pirmsskolas izglītības programmas bērnu ēdināšanas maksas piemērošanas 

kārtību Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēs. 

6. Kārtība, kādā tiek sadalīta valsts budžeta mērķdotācija, valsts budžeta dotācija 

un pašvaldības finansējums pedagogu darba samaksai un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām Talsu novada pašvaldības izglītības 

iestādēs. 

7. Par piedalīšanos SIA “Eiropas Tālmācības centrs” dibinātās izglītības iestādes 

Eiropas Tālmācības vidusskola līdzfinansēšanā. 

8. Par Talsu 2. vidusskolas dalību Eiropas Savienības Erasmus+ programmas 

1.pamatdarbības “Personu mobilitāte mācību nolūkos” (projekta Nr.2021-1-

LV01-KA121-SCH-000009255) projektā. 

9. Par grozījumiem Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāvā. 
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10. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr.9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu 

novadā”. 

11. Par tiesībām slēgt iepirkuma līgumu “Esošās būves pārbūve par dienas 

aprūpes centru deinstitucionalizācijas pasākumu īstenošanai”. 

12. Par pilnvarojumu projektā Nr. 8.3.3.0/15/I/001 “PROTI un DARI!”. 

13. Par pilnvarojumu projektā Nr. 9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu 

novadā”. 

14. Par pilnvarojumu projektā Nr. 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās infrastruktūras 

attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai”. 

15. Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000002 “Ceļa seguma 

pārbūve – uzlabota piekļuve piekrastes kultūras mantojumam”. 

16. Par pilnvarojumu projektā Nr.21-08-FL06-F043.0207-000004 “Mērsraga 

tautas nama teritorijas labiekārtošana”. 

17. Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000001 “Rojas 

muzeja labiekārtošana un ciema vēsturiskā centra vizualizācija vietējā 

kultūras mantojuma saglabāšanai un popularizēšanai”. 

18. Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000003 “Ūdensteces 

un salas Engures ezerā”. 

19. Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000002 “Pievedceļa 

ar automašīnu stāvvietām pārbūve”. 

20. Par projektā Nr. 9.2.4.2/16/I/044 “Esi vesels- ieguldījums tavai nākotnei!” 

uzņemto saistību pārņemšanu no Rojas pagasta pārvaldes. 

21. Par pilnvarojumu projektā Nr. 9.2.4.2/16/I/044 “Esi vesels- ieguldījums tavai 

nākotnei!”. 

22. Par pilnvarojumu projektā Nr.21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes 

vides degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. 

23. Par grozījumiem konkursa “Talsu novada uzņēmēju Gada balva” nolikumā. 

24. Par Talsu novada domes 2021.gada 30.septembra saistošajiem noteikumiem 

Nr.30 “Kārtība, kādā sakārtojamas, konservējamas vai nojaucamas vidi 

degradējošas, sagruvušas vai cilvēku drošību apdraudošas būves”. 

25. Par saistošajiem noteikumiem “Decentralizētās kanalizācijas pakalpojumu 

sniegšanas un uzskaites kārtība Talsu novada pašvaldībā”. 

26. Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Ventspils ielā 21C, 

Sabilē, Talsu novadā. 

27. Par nomas līguma Nr. 4-5/13/2016 par garāžas Nr. 2 Ventspils ielā 21C-2, 

Sabilē, Talsu novadā, nomas pagarināšanu. 

28. Par Līguma Nr. RVSK/2021/2-6/L/43 par telpu Zvejnieku ielā 7, Rojā, Talsu 

novadā, nodošanu bezmaksas lietošanā, darbības termiņa pagarināšanu. 

29. Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Selgas ielā 7, Rojā, 

Talsu novadā. 

30. Par nomas līguma par telpu grupas Selgas ielā 7, Rojā, Talsu novadā, 

slēgšanu ar Rutas Bergas ārsta praksi. 
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31. Par nomas līguma par telpu grupas Selgas ielā 7, Rojā, Talsu novadā, 

slēgšanu ar Ingrīdas Miķelsones ārsta praksi. 

32. Par nekustamā īpašuma “Selgas ielas atzars” Rojas pagastā ar kadastra 

numuru 88820081140 pārņemšanu  Talsu novada pašvaldības īpašumā. 

33. Par zemes vienības daļas, būves – žoga un kapličas ēkas, Friča Blumbaha 

ielā 12, Talsos, Talsu novadā, nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

34. Par zemes vienības daļas iegādi no nekustamā īpašuma Lielā iela 22, Talsos, 

Talsu novadā. 

35. Par kustamās mantas – transportlīdzekļa SUBARU LEGACY, valsts 

reģistrācijas numurs HG5117, atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

36. Par nekustamā īpašuma Liepu ielā 3, Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

37. Par SIA “Mērsraga ūdens” pamatkapitāla palielināšanu. 

38. Par SIA “Mērsraga ūdens” pilnvarojumu un ūdenssaimniecības pakalpojumu 

tarifu apstiprināšanu. 

39. Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

40. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr.9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu 

novadā”. 

41. Par Talsu novada domes 29.12.2020. lēmuma Nr.581 “Par izmaksu 

samazinājumu projektā 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās infrastruktūras attīstība 

Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai”” grozījumu. 

42. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr.5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās 

infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības 

nodrošināšanai”. 

43. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26.augusta saistošajos 

noteikumos Nr.17 “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sniedz palīdzību 

dzīvokļa jautājumu risināšanā”. 

44. Par J.  V. Valteres nodarbinātības noteikumu izmaiņām. 

45. Par Kitijas Vecmanes atbrīvošanu no Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

amata. 

46. Par 2022.gada 19.janvāra rīkojuma Nr. TNPCA/22/6-1.1/39/RPERJ “Par 

Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja amata pienākumu izpildi vakances laikā” 

apstiprināšanu. 

47. Par Ivetas Pastores atbrīvošanu no PII “Zelta zivtiņa” vadītāja amata. 

48. Par rīkojuma apstiprināšanu par PII “Zelta zivtiņa” vadītāja amata izpildi 

vakances laikā. 

Informatīvā daļa 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu. 

Lemjošā (slēgtā) daļa 

49. Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 26.10.2021. lēmumu Nr. 270 “Par 

A.O. lietas izskatīšanu”. 
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Papildu darba kārtība 

50. Par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas maksas 2022.gadam 

apstiprināšanu Talsu novada pašvaldībā. 

51. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021.gada 29.jūlija saistošajos 

noteikumos Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžetu” 

apstiprināšanu. 

52. Par Evas Kārkliņas iecelšanu Rojas pirmsskolas izglītības iestādes  

“Zelta zivtiņa” vadītāja amatā. 

53. Par Roberta Šiliņa atbrīvošanu no Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja 

amata. 

 

S.Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

S.Pētersone informē, ka ir priekšlikums izņemt no sēdes darba kārtības 

41.darba kārtības  jautājumu “Par Talsu novada domes 29.12.2020. lēmuma Nr.581 

“Par izmaksu samazinājumu projektā 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās infrastruktūras 

attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai”” grozījumu” un 

42.darba kārtības jautājumu “Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr.5.6.2.0/20/I/013 

“Publiskās infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības 

nodrošināšanai””. 

B.Lorence paskaidro, ka ir lūgums šos jautājumus izņemt no darba kārtības, jo 

vēl tiek precizētas summas. 

S.Pētersone izsaka priekšlikumu izņemt no sēdes darba kārtības 44.darba 

kārtības  jautājumu “Par J.  V. Valteres nodarbinātības noteikumu izmaiņām”. 

I.Jansone paskaidro, ka lēmuma projekta sagatavošanas laikā ir bijusi 

nepilnīga informācija par to, kā ir notikusi izpilddirektora ievēlēšana tajā brīdī, kad 

notika administratīvo teritoriju reforma. Informē, ka ir sagatavots cits lēmuma 

projekts ar precīzu, pamatotu saturu. 

S.Pētersone izsaka priekšlikumu pie papildu darba kārtības jautājumiem 

iekļaut vēl vienu papildu darba kārtības jautājumu “Par bijušā Dundagas novada 

pašvaldības izpilddirektora atbrīvošanu no amata”. 

S.Pētersone izsaka priekšlikumu izņemt no sēdes darba kārtības 48.darba 

kārtības  jautājumu “Par rīkojuma apstiprināšanu par PII “Zelta zivtiņa” vadītāja 

amata izpildi vakances laikā”. 

J.Krūze paskaidro, ka domes sēdes darba kārtībā ir iekļauts jautājums par 

Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” jauna vadītāja apstiprināšanu, 

tāpēc nav nepieciešams apstiprināt rīkojumu par aizvietošanu. 

O.Solovjovs plkst.9.07 nav redzams videotiešsaistē. 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – iekļaut papildu darba kārtības 

jautājumus domes sēdes darba kārtībā. 
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Ar 14 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 2 atturas (J.Kļava, E.Zelderis), 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone informē, ka ir saņemts Ē. Zaporožeca lūgums lēmuma projektu 

“Par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas maksas 2022.gadam apstiprināšanu 

Talsu novada pašvaldībā” skatīt kā pirmo darba kārtības jautājumu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – lēmuma projektu “Par nešķirotu 

sadzīves atkritumu savākšanas maksas 2022.gadam apstiprināšanu Talsu novada 

pašvaldībā” skatīt kā pirmo darba kārtības jautājumu. 

 

Ar 16 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš, J.Kļava, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar darba kārtību nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par darba kārtību. 

 

Ar 16 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš, J.Kļava, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

apstiprināta 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

    Lemjošā (publiskā) daļa 

1. “Par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas maksas 2022.gadam 

apstiprināšanu Talsu novada pašvaldībā”. 

2. Par nodibinājuma “Latvijas Jaunatnes teātris” iesniegumu par estrādes Jūras 

ielā 10, Rojā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

3. Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu kultūrā piešķiršanu. 

4. Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu sportā piešķiršanu. 

5. Par brīvpusdienām izglītības iestāžu izglītojamiem Talsu novadā. 

6. Par pirmsskolas izglītības programmas bērnu ēdināšanas maksas piemērošanas 

kārtību Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēs. 

7. Kārtība, kādā tiek sadalīta valsts budžeta mērķdotācija, valsts budžeta dotācija 

un pašvaldības finansējums pedagogu darba samaksai un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām Talsu novada pašvaldības izglītības 

iestādēs. 

8. Par piedalīšanos SIA “Eiropas Tālmācības centrs” dibinātās izglītības iestādes 

Eiropas Tālmācības vidusskola līdzfinansēšanā. 
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9. Par Talsu 2. vidusskolas dalību Eiropas Savienības Erasmus+ programmas 

1.pamatdarbības “Personu mobilitāte mācību nolūkos” (projekta Nr.2021-1-

LV01-KA121-SCH-000009255) projektā. 

10. Par grozījumiem Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un   

mērķdotācijas sadales komisijas sastāvā. 

11. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr.9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu 

novadā”. 

12. Par tiesībām slēgt iepirkuma līgumu “Esošās būves pārbūve par dienas 

aprūpes centru deinstitucionalizācijas pasākumu īstenošanai”. 

13. Par pilnvarojumu projektā Nr. 8.3.3.0/15/I/001 “PROTI un DARI!”. 

14. Par pilnvarojumu projektā Nr. 9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu 

novadā”. 

15. Par pilnvarojumu projektā Nr. 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās infrastruktūras 

attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai”. 

16. Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000002 “Ceļa seguma 

pārbūve – uzlabota piekļuve piekrastes kultūras mantojumam”. 

17. Par pilnvarojumu projektā Nr.21-08-FL06-F043.0207-000004 “Mērsraga 

tautas nama teritorijas labiekārtošana”. 

18. Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000001 “Rojas 

muzeja labiekārtošana un ciema vēsturiskā centra vizualizācija vietējā 

kultūras mantojuma saglabāšanai un popularizēšanai”. 

19. Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000003 “Ūdensteces 

un salas Engures ezerā”. 

20. Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000002 “Pievedceļa 

ar automašīnu stāvvietām pārbūve”. 

21. Par projektā Nr. 9.2.4.2/16/I/044 “Esi vesels- ieguldījums tavai nākotnei!” 

uzņemto saistību pārņemšanu no Rojas pagasta pārvaldes. 

22. Par pilnvarojumu projektā Nr. 9.2.4.2/16/I/044 “Esi vesels- ieguldījums tavai 

nākotnei!”. 

23. Par pilnvarojumu projektā Nr.21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes 

vides degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. 

24. Par grozījumiem konkursa “Talsu novada uzņēmēju Gada balva” nolikumā. 

25. Par Talsu novada domes 2021.gada 30.septembra saistošajiem noteikumiem 

Nr.30 “Kārtība, kādā sakārtojamas, konservējamas vai nojaucamas vidi 

degradējošas, sagruvušas vai cilvēku drošību apdraudošas būves”. 

26. Par saistošajiem noteikumiem “Decentralizētās kanalizācijas pakalpojumu 

sniegšanas un uzskaites kārtība Talsu novada pašvaldībā”. 

27. Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Ventspils ielā 21C-

6, Sabilē, Talsu novadā. 

28. Par nomas līguma Nr. 4-5/13/2016 par garāžas Nr. 2 Ventspils ielā 21C-2, 

Sabilē, Talsu novadā, nomas pagarināšanu. 
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29. Par Līguma Nr. RVSK/2021/2-6/L/43 par telpu Zvejnieku ielā 7, Rojā, Talsu 

novadā, nodošanu bezmaksas lietošanā, darbības termiņa pagarināšanu. 

30. Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Selgas ielā 7, Rojā, 

Talsu novadā. 

31. Par nomas līguma par telpu grupas Selgas ielā 7, Rojā, Talsu novadā, 

slēgšanu ar Rutas Bergas ārsta praksi. 

32. Par nomas līguma par telpu grupas Selgas ielā 7, Rojā, Talsu novadā, 

slēgšanu ar Ingrīdas Miķelsones ārsta praksi. 

33. Par nekustamā īpašuma “Selgas ielas atzars” Rojas pagastā ar kadastra 

numuru 88820081140 pārņemšanu  Talsu novada pašvaldības īpašumā. 

34. Par zemes vienības daļas, būves – žoga un kapličas ēkas, Friča Blumbaha 

ielā 12, Talsos, Talsu novadā, nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

35. Par zemes vienības daļas iegādi no nekustamā īpašuma Lielā iela 22, Talsos, 

Talsu novadā. 

36. Par kustamās mantas – transportlīdzekļa SUBARU LEGACY, valsts 

reģistrācijas numurs HG5117, atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

37. Par nekustamā īpašuma Liepu ielā 3, Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

38. Par SIA “Mērsraga ūdens” pamatkapitāla palielināšanu. 

39. Par SIA “Mērsraga ūdens” pilnvarojumu un ūdenssaimniecības pakalpojumu 

tarifu apstiprināšanu. 

40. Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

41. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr.9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu 

novadā”. 

42. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26.augusta saistošajos 

noteikumos Nr.17 “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sniedz palīdzību 

dzīvokļa jautājumu risināšanā”. 

43. Par Kitijas Vecmanes atbrīvošanu no Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

amata. 

44. Par 2022.gada 19.janvāra rīkojuma Nr. TNPCA/22/6-1.1/39/RPERJ “Par 

Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja amata pienākumu izpildi vakances laikā” 

apstiprināšanu. 

45. Par Ivetas Pastores atbrīvošanu no PII “Zelta zivtiņa” vadītāja amata. 

46. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021.gada 29.jūlija saistošajos 

noteikumos Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžetu” 

apstiprināšanu. 

47. Par Evas Kārkliņas iecelšanu Rojas pirmsskolas izglītības iestādes  “Zelta 

zivtiņa” vadītāja amatā. 

48. Par Roberta Šiliņa atbrīvošanu no Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja 

amata. 

49. Par bijušā Dundagas novada pašvaldības izpilddirektora atbrīvošanu no 

amata. 
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Informatīvā daļa 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu 

Lemjošā (slēgtā) daļa 

50. Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 26.10.2021. lēmumu Nr. 270 “Par A. 

O. lietas izskatīšanu”. 

 

 

1. 

 “Par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas maksas 2022.gadam 

apstiprināšanu Talsu novada pašvaldībā”  

S.Pētersone, A.Veckāgane, G.Bērziņš, Ē.Zaporožecs, A.Astrātovs, M.Bergšpica, 

L.Pīlēģis, A.Stūrmanis, D.Karols, A.Pinkens, E.Zelderis, A.Lagzdiņš, A.Kalniņš, 

I.Jansone, A.Revina,  

 

A.Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

O.Solovjovs plkst.9.09 pievienojas videotiešsaistē. 

A.Astrātovs, norādot uz lēmuma projekta lemjošās daļas 1.punktā minēto 

termiņu, ka  tarifs ir līdz 2022.gada 31.decembrim, jautā kāpēc tāds lēmums? 

Ē.Zaporožecs atbild, ka tas ir saistīts ar dabas resursu nodokļa izmaiņām.  

A.Astrātovs norāda, ka nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas maksa 9,33 

EUR/m3 neietver dabas resursu nodokli. Pauž saprasto, ka savākšanas pakalpojums 

nepalielināsies no tā, ka dabas resursu nodoklis palielināsies. 

M.Bergšpica apstiprina, ka nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas maksa 

9,33 EUR/m3 neizmainīsies. 

J.Kļava no plkst.9.15 – plkst. 9.18 nav redzama videotiešsaistē. 

A.Astrātovs izsaka priekšlikumu – svītrot no lēmuma projekta beigu termiņu.  

L.Pīlēģis pauž atbalstu A.Astrātovs izteiktajam priekšlikumam. 

L.Pīlēģis jautā, kāds tarifs bija iepriekš un uz kā rēķina ir šis pieaugums? 

M.Bergšpica atbild, ka jaunais tarifs ir aprēķināts pamatojoties gada griezumā 

uz izmaksām. Tas, kas ir ietekmējis šo palielinājumu, ir darba algu pieaugums, 

degvielas cenu pieaugums un elektrības cenu pieaugums. 

L.Pīlēģis jautā, kā savākšanas tarifu ietekmē elektrības cenu pieaugums? 

M.Bergšpica atbild, ka elektrība ietekmē tādā veidā, ka notiek šķirošanas 

process, kas tiek ar elektrību darbināta. Degvielas cenas ir izmainītas atbilstoši šī 

brīža cenām, kas ir pieaugušas. 

L.Pīlēģis jautā, kas no pašvaldības ir apskatījies un analizējis šo aprēķinu. 

A.Veckāgane atbild, ka viņa to ir apskatījusies. 

Ē.Zaporožecs atbild, ka visi dokumenti, atbilstoši normatīvajām prasībām, 

pirms akcionāru sapulces vienmēr ir izsūtīti iepriekš, lai dalībnieki varētu iepazīties, 

uzdod jautājumus pirms akcionāru sapulce vai arī akcionāru sapulces laikā. Šie 

jautājumi tika iepriekš izskatīti, viss ir detalizēti aprakstīts un nosūtīts. 
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D.Karols jautā Ē. Zaporožecam, par A.Astrātova izteikto priekšlikumu, vai 

viņš atbalsta termiņa nenoteikšanu? Norāda, ka viņš to atbalstītu, jo izmaiņas ir 

jāskatās gada griezumā. 

Ē.Zaporožecs to atbalsta. 

A.Grīvāne plkst.9.33 pievienojas videotiešsaistē. 

A.Pinkens jautā, vai sabiedrības sapulcē izskatot jautājumu par tarifu 

izmaiņām, tika ņemti vērā nosacījumi, kuri ir ierakstīti līgumā par atkritumu 

apsaimniekošanu, kas Talsu novada pašvaldībai ir noslēgts ar SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA””? Min, ka līgumā nav minēta nevienas 

citas komponentes ietekme uz pārvadāšanas tarifu kā vienīgi degvielas izmaksas – 

3.2.punktā. Norāda, ka nevar tā vienkārši pieņemt lēmumu nomainīt tarifu, ja esam 

salīguši, ka to darīsim tikai situācijā, kad mainās degvielas cenas un tikai par 20% 

no kopējām pārvadāšanas izmaksām.  

Izsaka priekšlikumu sākt ar to, ka šo situāciju fiksē līgumā, veicot līguma 

grozījumus, un pēc tam ķerties pie tarifa izmaiņām. 

E.Zelderis jautā par elektrības un degvielas maksājumu dinamiku. 

M.Bergšpica sniedz skaidrojumu. Paskaidro, ka budžetā, elektrības izmaksas 

rēķinot, par pamatu ir ņemtas pagājušā gada elektrības izmaksas, kas ir 

palielinājušās par 20%. 

E.Zelderis norāda, ka gribētu redzēt konkrētus aprēķinus, dinamiku. 

Jautā, vai šie dokumenti nav jāizvērtē Kvalitātes vadības un uzraudzības 

nodaļai? 

A.Lagzdiņš atbild, ka šos jautājumus ir jāskata Kvalitātes vadības un 

uzraudzības nodaļai, bet ņemot vērā situāciju, kāda šobrīd ir ar šo nodaļu, šie 

dokumenti tika vērtēti dalībnieku sapulces ietvaros, daļēji skatīja Finanšu un 

grāmatvedības nodaļu, kā arī šajā jautājumā tika iesaistīta Juridiskā nodaļa. 

L.Pīlēģis norāda, ka gribētu redzēt aprēķinu, kas attiecas uz iepriekšējo 

periodu, lai ir salīdzinošie dati, kāda ir šī dinamika. 

Aicina turpmāk parādīt salīdzinošos datus no iepriekšējā tarifa –  ar kādām 

cenām aprēķinam iepriekšējo tarifu. 

A.Pinkens jautā Ē.Zaporožecam par jautājuma izskatīšanu un lēmuma 

pieņemšanu nākamajā mēnesī. 

Ē. Zaporožecs atbild, ka tas ir saistīts ar budžetu. 

A.Pinkens jautā Juridiskajai nodaļai, vai ir korekti lemt par tarifu, ja 

pakalpojuma līgums, uz kura pamata saņemam šo pakalpojumu, dod citus 

nosacījumus, citas tiesības un pienākumus? Vai nav jāsāk ar pakalpojuma līguma 

grozījumiem, atbilstoši situācijai? 

I.Jansone piekrīt A.Pinkenam, ka no sākuma ir jāgroza līgums, jo līgumā šāda 

veida paaugstinājums uz tādiem kritērijiem, kā nosauca uzņēmums, nav paredzēts. 

Sākotnēji ir jābūt līguma grozījumiem, kuros ir noteikts, kā šī cena veidojas un pie 

kādiem apstākļiem šie paaugstinājumi var būt. Šī brīža līguma redakcijā 

palielinājums attiecās tikai uz degvielu, bet ne uz darba samaksas izmaiņām vai uz 

citiem kritērijiem, ko uzņēmums minējis.  
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A.Pinkens izsaka priekšlikumu – par jautājumu šodien [27.01.2022.] nebalsot, 

atlikt to uz izskatīšanu februāra komitejās, tikt galā ar līguma grozījumiem un visu 

šo situācija arī no juridiskās puses. 

D.Karols rosina jautājumu skatīt domes ārkārtas sēdē. 

S.Pētersone norāda, ka, ja deputāti par to vienosies, tad jautājumu var skatīt arī 

domes ārkārtas sēdē. 

A.Astrātovs izsaka priekšlikumu – apstiprināt jauno tarifu, šodien 

[27.01.2022.]. Ņemot vērā, ka tarifs stāsies spēkā tikai ar 1.martu, šodien pieņemt 

lēmumu par tarifu izmaiņām un februāra mēnesi caur komitejām virzīt grozījumus 

līgumā, kas arī stāsies spēkā ar 1.martu. 

A.Stūrmanis pauž atbalstu A.Pinkena izteiktajam priekšlikumam. Norāda, ka 

tiek izskatīts jautājums, kurš nav skatīts komitejās, Kvalitātes vadības un 

uzraudzības nodaļa nav pārbaudījusi aprēķinus, nav zināms, kas tika izrunāts 

dalībnieku sapulcē. 

A.Pinkens aicina atbalstīt viņa izteikto priekšlikumu. Min, ka jautājumu var 

izskatīt arī ārkārtas sēdē. 

A.Stūrmanis pauž atbalstu domes ārkārtas sēdes sasaukšanai. 

D.Karols pauž atbalstu A.Pinkena izteiktajam priekšlikumam. 

A.Revina norāda, ka jautājums nav nejaušs un ārkārtējs. Tas ir izskatīts un 

lēmums ir apstiprināts 18. janvāra dalībnieku sanāksmē. SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” ekonomisti ir pamatojuši izmaksas. 

Izmaksas ir veiktas analizējot un aprēķinot. Norāda, ka, ja 1.martā stājās spēkā,  tas 

nozīmē, ka mēnesi iepriekš cilvēki ir jāapziņo un šeit tā kavēšanās varētu radīt 

uzņēmumam nepatīkamu situāciju finanšu plūsmas jomā. Ekonomiskie aprēķini ir 

bijuši vairākas reizes skatīšanā. Ja dalībnieku sapulcē gan Jūrmala, gan Tukums, gan 

Talsi, kā dalībnieki to ir apstiprinājuši, tad deputātiem nevajadzētu būt šaubām un 

bažām par to, ka tie ir izdomājumi. 

Aicina nevilkt garumā. 

E.Zelderis lūdz atkārtoti Juridiskās nodaļas vadītājai paskaidrot, vai var 

lēmumu pieņemt, ja ir šāds līgums? 

I.Jansone paskaidro, ka līgumā ir jābūt skaidri atrunātiem grozījumiem, kas 

paredz sastāvu pie kādiem paaugstinājumiem, to ir iespējams izdarīt. Norāda, ka arī 

Atkritumu apsaimniekošanas likumā ir noteikts, ka šī maksa un attiecības ar 

pašvaldību un atkritumu apsaimniekotāju notiek saskaņā ar noslēgto līgumu. 

E.Zelderis pauž saprasto, ka šobrīd nevar tādu lēmumu pieņemt. 

I.Jansone – jā. 

L.Pīlēģis pauž viedokli, ka izvērtēts ir tikai no finansiālā viedokļa, ne no 

juridiskā. 

 

S.Pētersone apkopo priekšlikumus.  

Pirmais priekšlikums ir saņemts no A.Astrātova – lēmuma projekta lemjošās 

daļas 1.punktā svītrot vārdus “līdz 2022.gada 31.decembrim”. 

Otrs priekšlikums ir saņemts no A.Pinkena – jautājumu nepieņemt, skatīt to 

komitejās un domes sēdē. 
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Saņemts viedoklis – jautājumu izskatīt Tautsaimniecības ārkārtas sēdē un 

domes ārkārtas sēdē.  

 

S.Pētersone aicina balsot par A.Astrātova izteikto priekšlikumu – lēmuma 

projekta lemjošās daļas 1.punktā svītrot vārdus “līdz 2022.gada 31.decembrim” 

 

Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, 

G.Sebris, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, J.Kļava, O.Solovjovs), pret 

nav, 6 atturas (G.Bērziņš, A.Pinkens, M.Rozenbergs, A.Grīvāne, E.Zelderis, 

I.Norenberga), priekšlikums tiek atbalstīts.      

          

S.Pētersone aicina balsot par A.Pinkena izteikto priekšlikumu – šobrīd 

lēmumu nepieņemt –  skatīt komitejas un domes sēdē. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

1 atturas (A.Astrātovs), 

 

DOME NOLEMJ 

Atbalstīt priekšlikumu, ka lēmuma projekts tiek skatīts atkārtoti komitejas un domes 

sēdē. 

 

L.Pīlēģis aicina sagatavot salīdzinošos datus par iepriekšējo tarifu un šo 

tarifu, lai var redzēt šos ciparus blakus. 

D.Karols aicina balsot par priekšlikumu – sasaukt domes ārkārtas sēdi. 

A.Stūrmanis aicina sagatavot precīzu informāciju par dalībnieku sanāksmē 

runāto. 

S.Pētersone pauž saprasto, ka D.Karols rosina balsot par Tautsaimniecības 

ārkārtas komitejas un domes ārkārtas sēdi. 

D.Karols – jā.  

A.Astrātovs norāda, ka domes un Tautsaimniecības ārkārtas sēdei ir nozīme 

tikai tad, ja tas notiek 31.janvārī. 

E.Zelderis min, ka tas ir noteikts likumā vai Talsu novada pašvaldības 

nolikumā, kā tiek sasauktas ārkārtas sēdes.  

A.Kalniņš aicina jautājumu skatīt domes ārkārtas sēdē, bez Tautsaimniecības 

ārkārtas sēdi. 

D.Karols atsauc savu priekšlikumu.  
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2. 

Par nodibinājuma “Latvijas Jaunatnes teātris” iesniegumu par estrādes Jūras 

ielā 10, Rojā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā  

S.Pētersone, D.Broka, A.Astrātovs, A.Veckāgane, I.Norenberga 

 

D.Broka ziņo par lēmuma projektu.   

A.Veckāgane sniedz skaidrojumu uz A.Astrātova jautājumu par komunālo 

maksājumu iekļaušanu/neiekļaušanu līgumā. 

A.Astrātovs pauž saprasto, ka šajā nomas maksas aprēķinā, kas ir konkrētajām 

telpām, ir iekšā visi komunālie maksājumi. 

A.Veckāgane – jā.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis), pret nav, 2 atturas 

(I.Norenberga,  K.Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.3 “Par biedrības “Par nodibinājuma “Latvijas Jaunatnes teātris” 

iesniegumu par estrādes Jūras ielā 10, Rojā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

3. 

Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu kultūrā piešķiršanu 

S.Pētersone, E.Murauska, I.Norenberga, A.Astrātovs 

 

E.Murauska ziņo par lēmuma projektu.  

A.Astrātovs lūdz redakcionāli precizēt lemjošās daļas 2.punktā minēto vārdu 

“ieguvis”.  

E.Murauska precizē –  “iegūs”.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu kultūrā 

piešķiršanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

4. 

Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu sportā piešķiršanu 

S. Pētersone, E.Murauska, A.Astrātovs 

E.Murauska ziņo par lēmuma projektu.  

 

A.Astrātovs lūdz redakcionāli precizēt 1.10 punktu minēto vārdu “saņem”. 

S.Pētersone precizē – “saņems”.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.5 “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu sportā 

piešķiršanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

5. 

Par brīvpusdienām izglītības iestāžu izglītojamiem Talsu novadā  

S.Pētersone, U.Katlaps 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.6 “Par brīvpusdienām izglītības iestāžu izglītojamiem Talsu 

novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 
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6. 

Par pirmsskolas izglītības programmas bērnu ēdināšanas maksas piemērošanas 

kārtību Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēs 

S.Pētersone, D.Ivanova, A.Astrātovs 

D.Ivanova ziņo par lēmuma projektu.  

 

A.Astrātovs izsaka priekšlikumu lēmuma projekta lemjošās daļas 3.punktu 

izteikt redakcijā – Talsu novada izglītības iestādēs vasaras periodā – par jūnija, jūlija, 

augusta mēnešiem, maksa par ēdināšanu bērniem, kuri nesaņem pašvaldības noteiktās 

ēdināšanas atlaides, tiek piemērota kā avansa maksājums 50 % apmērā par nākamo 

mēnesi. 

 

S.Pētersone aicina balsot par A.Astrātova izteikto priekšlikumu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, K.Kalniņš), pret nav, 1 

atturas (I.Norenberga), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, I.Norenberga, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, 

K.Kalniņš), pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.7 “Par pirmsskolas izglītības programmas bērnu ēdināšanas 

maksas piemērošanas kārtību Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēs”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

7. 

Kārtība, kādā tiek sadalīta valsts budžeta mērķdotācija, valsts budžeta dotācija 

un pašvaldības finansējums pedagogu darba samaksai un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām Talsu novada pašvaldības izglītības 

iestādēs 

S.Pētersone, U.Katlaps, A.Pinkens, L.Pīlēģis, G.Sebris, A.Stūrmanis, D.Karols 

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

A.Pinkens pauž viedokli, ka ir ļoti gari runāts par pašvaldības daļas 14% 

piemaksu pedagogiem, kuru neiekļaušana šajos noteikumos nesasniedz darba 
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samaksas normatīvu galveno mērķi – nodrošināt saprotamu, skaidru, taisnīgu un 

vienlīdzīgu darba samaksas sistēma. Pauž uzskatu, ka šādā versijā šie noteikumi nav 

atbilstoši sagatavoti, un nevar tādus  atbalstīt. 

L.Pīlēģis izsaka priekšlikumu par 14% piemaksu pašvaldības finansējumam. 

[2.6.1. pašvaldības finansētajām pedagoģisko amatu slodzēm minimālajā 

apmērā, papildus paredzot 14% apmērā pašvaldības finansējumu par pedagogu 

papildu pienākumiem un profesionālās darbības kvalitātes piemaksām pedagogiem, 

kuri ieguvuši 1., 2. vai 3. kvalitātes pakāpi no 2017. gada 10. augusta, kā arī pedagoga 

mēneša darba algas likmes palielināšanai vienai izglītības programmai attiecīgajā 

izglītības iestādē;]. 

 

G.Sebris informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

 

A.Stūrmanis pauž atbalstu priekšlikumam par 14%. 

 

O.Solovjovs informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā 

nepiedalīsies. 

 

L.Pīlēģis skaidro sava priekšlikuma būtību. Valsts finansējums vēl klāt stundas 

likmei piemaksā 14 %, bet pašvaldība to nedara, līdz ar to veidojas situācija, ka par 

tām stundām, par ko maksā valsts ir lielāka stundas likme nekā par to, ko maksā 

pašvaldība, ir jautājums, kā to izlīdzināt.  

U.Katlaps piekrīt A.Pinkena un L.Pīlēģa paustajiem apgalvojumiem par 14%, 

ka šādā gadījumā, ja šie 14% no Talsu novada pašvaldības netiek piemaksāti 

profesionālās ievirzes izglītība iestāžu pedagogiem tad veidojas situācija, ka valsts 

finansējuma daļā piešķirtais atalgojums ir lielāks nekā pašvaldības sadaļā. Veidojās 

situācija, ka vienas iestādes ietvaros var būt dažādi atalgojumi, dažādu izglītības 

programmu pedagogiem. 

D.Karols aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – papildināt nolikumu ar 2.6.1. 

punktu [2.6.1. pašvaldības finansētajām pedagoģisko amatu slodzēm minimālajā 

apmērā, papildus paredzot 14% apmērā pašvaldības finansējumu par pedagogu 

papildu pienākumiem un profesionālās darbības kvalitātes piemaksām pedagogiem, 

kuri ieguvuši 1., 2. vai 3. kvalitātes pakāpi no 2017. gada 10. augusta, kā arī 

pedagoga mēneša darba algas likmes palielināšanai vienai izglītības programmai 

attiecīgajā izglītības iestādē;].  

 

Ar 10 balsīm par (G.Bērziņš, E.Kārkliņa, A.Pinkens, M.Rozenbergs, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), 1 pret 

(A.Astrātovs), 5 atturas (S.Pētersone J.Kļava, A.Āboliņš, A.Kalniņš, D.Karols) 

[G.Sebris, O.Solovjovs balsojumā nepiedalās], 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 
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Ar 16 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Grīvāne, 

E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, atturas nav 

[G.Sebris, O.Solovjovs balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.8 “Kārtība, kādā tiek sadalīta valsts budžeta mērķdotācija, 

valsts budžeta dotācija un pašvaldības finansējums pedagogu darba samaksai un 

valsts sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām Talsu novada pašvaldības 

izglītības iestādēs”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

8. 

Par piedalīšanos SIA “Eiropas Tālmācības centrs” dibinātās izglītības iestādes 

Eiropas Tālmācības vidusskola līdzfinansēšanā  

S. Pētersone, U.Katlaps 

 

            U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.9 “Par piedalīšanos SIA “Eiropas Tālmācības centrs” dibinātās 

izglītības iestādes Eiropas Tālmācības vidusskola līdzfinansēšanā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

9. 

Par Talsu 2. vidusskolas dalību Eiropas Savienības Erasmus+ programmas 

1.pamatdarbības “Personu mobilitāte mācību nolūkos” (projekta Nr.2021-1-

LV01-KA121-SCH-000009255) projektā  

S. Pētersone, U.Katlaps, A.Stūrmanis, O.Solovjovs  

 

 U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

A.Stūrmanis aicina sniegt informāciju par projekta būtību. 

O.Solovjovs sniedz informāciju. 

E.Zelderis plkst.10.48 nav redzams videotiešsaistē. 
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S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.10 “Par Talsu 2. vidusskolas dalību Eiropas Savienības 

Erasmus+ programmas 1.pamatdarbības “Personu mobilitāte mācību nolūkos” 

(projekta Nr.2021-1-LV01-KA121-SCH-000009255) projektā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

10.  

Par grozījumiem Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāvā  

S. Pētersone, U.Katlaps  

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

E.Zelderis plkst.10.50 pievienojas videotiešsaistē. 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.11 “Par grozījumiem Talsu novada Interešu izglītības 

programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisijas sastāvā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Plkst.10.51 S.Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.11.05 tiek atsākta domes sēde. 

Plkst.11.05 pēc sēdes pārtraukuma videotiešsaistē nav pievienojies 

O.Solovjovs. 
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11. 

Par izmaksu pieaugumu projektā Nr.9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu novadā” 

S.Pētersone, J.Didžus, A.Stūrmanis 

 

J.Didžus ziņo par lēmuma projektu. 

A.Stūrmanis aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.12 “Par izmaksu pieaugumu projektā Nr.9.3.1.1/19/I/038 

“Sociālo pakalpojumu infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna 

īstenošanai Talsu novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

12. 

Par tiesībām slēgt iepirkuma līgumu “Esošās būves pārbūve par dienas aprūpes 

centru deinstitucionalizācijas pasākumu īstenošanai” 

 S. Pētersone, J.Didžus 

 

J.Didžus ziņo par lēmuma projektu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.13 “Par tiesībām slēgt iepirkuma līgumu “Esošās būves 

pārbūve par dienas aprūpes centru deinstitucionalizācijas pasākumu īstenošanai””. 

Lēmums pievienots protokolam. 
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13. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 8.3.3.0/15/I/001 “PROTI un DARI!” 

 S.Pētersone, J.Skujeniece, A.Stūrmanis 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.14 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 8.3.3.0/15/I/001 “PROTI un 

DARI!””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

A.Stūrmanis jautā, vai lēmuma projektā nav jāmin, ka tas ir izskatīts arī 

Tautsaimniecības komitejā? 

S.Pētersone atbild, ka šis jautājums netika skatīts Tautsaimniecības komitejā, 

tikai Finanšu komitejā. 

 

14. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu novadā”  

S.Pētersone, J.Skujeniece 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.15 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo 

pakalpojumu infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu 

novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 
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15. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās infrastruktūras 

attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai” 

S.Pētersone, J.Skujeniece, A.Āboliņš 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

O.Solovjovs plkst.11.13 pievienojas videotiešsaistē. 

A.Āboliņš jautā, kāda ir aktuālākā informācija par šo projektu? 

J.Skujeniece atbild, ka ir noslēdzies iepirkums. Sadarbībā ar CFLA tiek vēl 

precizētas izmaksas. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.16 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās 

infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

16. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000002 “Ceļa seguma 

pārbūve – uzlabota piekļuve piekrastes kultūras mantojumam” 

S.Pētersone, J.Skujeniece 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.17 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-

000002 “Ceļa seguma pārbūve – uzlabota piekļuve piekrastes kultūras 

mantojumam””. Lēmums pievienots protokolam. 
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17. 

Par pilnvarojumu projektā Nr.21-08-FL06-F043.0207-000004 “Mērsraga tautas 

nama teritorijas labiekārtošana” 

S. Pētersone, J.Skujeniece 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.18 “Par pilnvarojumu projektā Nr.21-08-FL06-F043.0207-

000004 “Mērsraga tautas nama teritorijas labiekārtošana””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

18.  

Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000001 “Rojas muzeja 

labiekārtošana un ciema vēsturiskā centra vizualizācija vietējā kultūras 

mantojuma saglabāšanai un popularizēšanai” 

S.Pētersone, J.Skujeniece 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.19 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-

000001 “Rojas muzeja labiekārtošana un ciema vēsturiskā centra vizualizācija 

vietējā kultūras mantojuma saglabāšanai un popularizēšanai””. Lēmums pievienots 

protokolam. 
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19. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000003 

“Ūdensteces un salas Engures ezerā” 

S.Pētersone, J.Skujeniece, K.Kalniņš 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

K.Kalniņš jautā par projekta norisi. Jautā, vai ir informācija par to kādi ir 

apstākļi putniem? Cik ilgi vēl tiks rakti kanāli un cik ilgi tur vēl tiks ieguldīta nauda? 

J.Skujeniece atbild, ka to noskaidros, informāciju sagatavos un nosūtīs. 

  

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.20 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-

000003 “Ūdensteces un salas Engures ezerā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

20. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000002 “Pievedceļa ar 

automašīnu stāvvietām pārbūve” 

S. Pētersone, J.Skujeniece 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.21 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-

000002 “Pievedceļa ar automašīnu stāvvietām pārbūve””. Lēmums pievienots 

protokolam. 
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21. 

Par projektā Nr. 9.2.4.2/16/I/044 “Esi vesels- ieguldījums tavai nākotnei!” 

uzņemto saistību pārņemšanu no Rojas pagasta pārvaldes  

S.Pētersone, A.Dimante 

 

 A.Dimante ziņo par lēmuma projektu. 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.22 “Par projektā Nr. 9.2.4.2/16/I/044 “Esi vesels- ieguldījums 

tavai nākotnei!” uzņemto saistību pārņemšanu no Rojas pagasta pārvaldes”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

22. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 9.2.4.2/16/I/044 

“Esi vesels- ieguldījums tavai nākotnei!” 

S.Pētersone, J.Skujeniece 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.23 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 9.2.4.2/16/I/044 “Esi vesels 

–  ieguldījums tavai nākotnei!””. Lēmums pievienots protokolam. 
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23. 

Par pilnvarojumu projektā Nr.21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes vides 

degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā” 

S.Pētersone, J.Skujeniece 

 

 J.Skujeniece informē par lēmuma projektu. 

  

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.24 “Par pilnvarojumu projektā Nr.21-08-FL06-F043.0206-

000004 “Piekrastes vides degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

  

 

24. 

Par grozījumiem konkursa “Talsu novada uzņēmēju Gada balva” 

nolikumā 

S.Pētersone, J.Skujeniece 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.25 “Par grozījumiem konkursa “Talsu novada uzņēmēju Gada 

balva” nolikumā”. Lēmums pievienots protokolam. 
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25. 

Par Talsu novada domes 2021.gada 30.septembra saistošajiem noteikumiem 

Nr.30 “Kārtība, kādā sakārtojamas, konservējamas vai nojaucamas vidi 

degradējošas, sagruvušas vai cilvēku drošību apdraudošas būves” 

S.Pētersone, E.Kalniņa 

 

E.Kalniņa ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.26 “Par Talsu novada domes 2021.gada 30.septembra 

saistošajiem noteikumiem Nr.30 “Kārtība, kādā sakārtojamas, konservējamas vai 

nojaucamas vidi degradējošas, sagruvušas vai cilvēku drošību apdraudošas būves””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

26. 

Par saistošajiem noteikumiem “Decentralizētās kanalizācijas pakalpojumu 

sniegšanas un uzskaites kārtība Talsu novada pašvaldībā” 

S.Pētersone, E.Kalniņa 

 

E.Kalniņa ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.27 “Par saistošajiem noteikumiem “Decentralizētās 

kanalizācijas pakalpojumu sniegšanas un uzskaites kārtība Talsu novada 

pašvaldībā””. Lēmums pievienots protokolam. 
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27. 

Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Ventspils ielā 21C, 

Sabilē, Talsu novadā  

S. Pētersone, E.Kalniņa 

 

E.Kalniņa ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, 

A.Āboliņš, A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  

K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.28 “Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam 

Ventspils ielā 21C, Sabilē, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

28. 

Par nomas līguma Nr. 4-5/13/2016 par garāžas Nr. 2 Ventspils ielā 21C-2, Sabilē, 

Talsu novadā, nomas pagarināšanu 

S.Pētersone, E.Kalniņa 

 

E.Kalniņa ziņo par lēmuma projektu.  

A.Kalniņš no plkst.11.26 nav redzams videotiešsaistē. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.29 “Par nomas līguma Nr. 4-5/13/2016 par garāžas Nr. 2 

Ventspils ielā 21C-2, Sabilē, Talsu novadā, nomas pagarināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

29. 

Par Līguma Nr. RVSK/2021/2-6/L/43 par telpu Zvejnieku ielā 7, Rojā, Talsu 

novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā, darbības termiņa pagarināšanu  

S. Pētersone, E.Kalniņa, A.Stūrmanis, A.Pinkens 

 

E.Kalniņa ziņo par lēmuma projektu.  
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A.Kalniņš plkst.11.27 pievienojas videotiešsaistē. 

E.Kalniņa sniedz atbildi uz A.Stūrmaņa jautājuma par līguma termiņu. 

A.Pinkens, norādot uz lēmuma projekta nosaukumā minēto terminu 

“bezmaksas lietošanā” precizē, ka termins ir “bezatlīdzības lietošanā”. 

E.Kalniņa tam piekrīt. 

S.Pētersone aicina to uzskatīt par redakcionālu precizējumu. 

Tiek redakcionāli precizēts lēmuma projekta nosaukums. 

A.Kalniņš plkst.11.29 nav redzams videotiešsaistē. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.30 “Par Līguma Nr. RVSK/2021/2-6/L/43 par telpu Zvejnieku 

ielā 7, Rojā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā, darbības termiņa 

pagarināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

30. 

Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Selgas ielā 7, Rojā, 

Talsu novadā  

S.Pētersone, E.Kalniņa 

 

E.Kalniņa ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.31 “Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam 

Selgas ielā 7, Rojā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 
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 31. 

Par nomas līguma par telpu grupas Selgas ielā 7, Rojā, Talsu novadā, slēgšanu 

ar Rutas Bergas ārsta praksi  

S. Pētersone, E.Kalniņa, A.Pinkens 

 

E.Kalniņa ziņo par lēmuma projektu.  

 

E.Kalniņa sniedz skaidrojumu uz A.Pinkena jautājumu par iznomāto telpu 

plānu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.32 “Par nomas līguma par telpu grupas Selgas ielā 7, Rojā, 

Talsu novadā, slēgšanu ar Rutas Bergas ārsta praksi”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

32. 

Par nomas līguma par telpu grupas Selgas ielā 7, Rojā, Talsu novadā, slēgšanu 

ar Ingrīdas Miķelsones ārsta praksi  

S.Pētersone, E.Kalniņa 

 

E.Kalniņa ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.33 “Par nomas līguma par telpu grupas Selgas ielā 7, Rojā, 

Talsu novadā, slēgšanu ar Ingrīdas Miķelsones ārsta praksi”. Lēmums pievienots 

protokolam. 
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33. 

Par nekustamā īpašuma “Selgas ielas atzars” Rojas pagastā ar kadastra 

numuru 88820081140 pārņemšanu  Talsu novada pašvaldības īpašumā 

S. Pētersone, I.Romaško  

 I.Romaško ziņo par lēmuma projektu. 

  

 S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

O.Solovjovs, A.Astrātovs, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, 

A.Grīvāne, E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga,  K.Kalniņš), pret nav, 

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.34 “Par nekustamā īpašuma “Selgas ielas atzars” Rojas pagastā 

ar kadastra numuru 88820081140 pārņemšanu  Talsu novada pašvaldības īpašumā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

34.  

Par zemes vienības daļas, būves – žoga un kapličas ēkas, Friča Blumbaha ielā 12, 

Talsos, Talsu novadā, nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S.Pētersone, D.Tabulēvica, J.Kļava, L.Pīlēģis, A.Stūrmanis, E.Zelderis, A.Pinkens, 

A.Veckāgane 

 

D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. 

A.Kalniņš plkst.11.35 pievienojas videotiešsaistē. 

 

J.Kļava pauž savu viedokli. Norāda, ka Tautsaimniecības komitejā ir 

izvirzījusi priekšlikumu, ka izsoles noteikumos ir jāiestrādā nosacījums, ka izsoles 

uzvarētājam jāsakārto ūdensapgāde un kanalizācija, bet priekšlikums nav ticis 

sadzirdēts. 

Informē, ka balsos “pret”.  

L.Pīlēģis aicina nākotnē pavērtēt, ja šo pakalpojumu veic SIA “Talsu 

namsaimnieks”, varbūt vēl ir iespēja, lai SIA “Talsu namsaimnieks” šo telpu 

apsaimnieko, bet pakalpojumu veic jebkurš, kurš vēlas iznomāt šīs telpas īstermiņā. 

A.Stūrmanis informē par Tautsaimniecības komitejas viedokli. 

E.Zelderis pauž viedokli, ka nav skaidras kārtības cik kvalitatīvi, juridiski 

korekti pašvaldības interesēs notiek iznomāšanas, atsavināšanas procesi. Min, ka ir 

nepieciešamas vadlīnijas kā kopumā tiek veiktas šīs darbības ar īpašumiem, lai būtu 

vienota kārtība. Aicina to risināt Tautsaimniecības komitejā. 

Informē, ka balsojumā “atturēsies”. 
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A.Pinkens pauž savu viedokli. Norāda, ka  nevaram uzlikt lielas prasības uz to, 

ko vēlamies, lai nomnieks iegulda mūsu īpašumā, vienlaikus pasakot viņam, ka 

nomas līguma termiņš ir pietiekami īss, lai šie kapitālieguldījumi nekad nespētu 

viņam atmaksāties. Līdz ar to šie nosacījumi netiktu pieņemti. 

Piekrīt E.Zeldera teiktajam, ka pašvaldības rīcībai ar īpašumiem ir jābūt 

plānveidīgākai. Norāda, ka pie tā tiek strādāts. 

Aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

J.Kļava papildina savu iepriekš pausto, ka pie visiem šiem nosacījumiem, ja 

būtu šie ieguldījumi, tas varētu būt šo ieguldījumu savstarpējais ieskaits. 

A.Stūrmanis lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

A.Pinkens, atsaucoties uz J.Kļavas pausto par savstarpējo ieskaitu, jautā 

D.Tabulēvicai, vai savstarpējs ieskaits ir jāfiksē līgumā, vai to var izdarīt arī brīdī, 

kad tāda vajadzība rodas? 

D.Tabulēvica atbild, ka nomas attiecībās ieskaites nekad neveido. 

A.Veckāgane to apstiprina. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 12 balsīm par (G.Bērziņš, S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens,               

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Grīvāne, A.Stūrmanis, 

K.Kalniņš), 2 pret (A.Astrātovs, J.Kļava), 4 atturas (O.Solovjovs, E.Zelderis, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga),   

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.35 “Par zemes vienības daļas, būves – žoga un kapličas ēkas, 

Friča Blumbaha ielā 12, Talsos, Talsu novadā, nomas izsoles noteikumu 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

35.  

Par zemes vienības daļas iegādi no nekustamā īpašuma Lielā iela 22, Talsos, 

Talsu novadā 

S.Pētersone, D.Tabulēvica, E.Zelderis, D.Karols, A.Pinkens 

 

D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. 

 

E.Zelderis pauž viedokli, ka šim domes lēmumam nav juridisku seku. Uzsver, 

ka iesniedzējam pietiktu ar izpilddirektora vēstuli par procesa virzību. Norāda, ka 

veidojas situācija, kuros gadījumos šādus lēmumus pieņem un kuros nepieņem.  

Aicina izpildvaru padomāt par šiem jautājumiem – kā pareizi virzīt, kurus 

nevirzīt, kā pareizi organizēt šos jautājumus ar īpašumiem. 

D.Karols pauž viedokli, ka atbalsta lēmumu, kā domes lēmuma formā 

pieņemtu lēmumu. 

A.Pinkens jautā D.Tabulēvicai, vai lemjošās daļas 2.punktā [Pilnvarot Talsu 

pārvaldes vadītāju veikt nepieciešamās darbības zemes vienības ar kadastra 
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apzīmējumu 88010090050 daļas un inženierbūves ar kadastra apzīmējumu 

88010090050006 (ar nosaukumu sporta laukums), Lielā ielā 22, Talsos, Talsu 

novadā, iegādei] ir nepieciešams norādīt konkrētu amatpersonu vai darbinieka amata 

nosaukumu kurš šo darbu dara? 

D.Tabulēvica piedāvā variantu mainīt uz “Centrālā administrācija”. 

A.Pinkens izsaka priekšlikumu Talsu pārvaldes vadītāju aizstāt ar “Centrālā 

administrācija”. 

G.Bērziņš plkst.12.05 pārtrauc dalību domes sēdē. 

E.Zelderis vēlreiz uzsver, ka nav vienoti principi šādu jautājumu izskatīšanā. 

Norāda, ka, ja ir nepieciešamība informēt deputātus kāda jautājuma virzībā, to var 

darīt arī informatīvā daļā. 

 

S.Pētersone aicina balsot par A.Pinkena izteikto priekšlikumu – lēmuma 

projekta lemjošās daļas 2.punktā vārdus Talsu pārvaldes vadītāju aizstāt ar vārdiem 

“Centrālo administrāciju”. 

 

Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, D.Karols, 

G.Sebris, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, A.Grīvāne, J.Kļava, I.Norenberga,  

M.Rozenbergs), pret nav, 5 atturas ( O.Solovjovs, A.Kalniņš, E.Zelderis, L.Pīlēģis, 

K. Kalniņš), 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, O. Solovjovs, 

A.Astrātovs, A.Kalniņš, D.Karols, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Grīvāne, 

E.Zelderis, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga), pret nav, 2 atturas (G.Sebris, 

K.Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.36 “Par zemes vienības daļas iegādi no nekustamā īpašuma 

Lielā iela 22, Talsos, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.12.11 S. Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.13.00 tiek atsākta domes sēde. 

Pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.00 sēdei videotiešsaistē nav pievienojušies 

A.Grīvāne, I.Norenberga, K.Kalniņš, O.Solovjovs. 

 

36.  

Par kustamās mantas – transportlīdzekļa SUBARU LEGACY, valsts 

reģistrācijas numurs HG5117, atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, D.Tabulēvica, A.Astrātovs, A.Pinkens 

 

 D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. 
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A.Pinkens pēc A.Astrātova lūguma sniedz Talsu novada pašvaldības mantas 

iznomāšanas un atsavināšanas komisijas viedokli par transportlīdzekļa izsoles 

noteikto sākumcenu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, E.Zelderis, 

A.Stūrmanis, L.Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.37 “Par kustamās mantas – transportlīdzekļa SUBARU 

LEGACY, valsts reģistrācijas numurs HG5117, atkārtotas izsoles noteikumu 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

37. 

Par nekustamā īpašuma Liepu ielā 3, Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

S.Pētersone, D.Tabulēvica 

 

 D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, E.Zelderis, 

A.Stūrmanis, L.Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.38 “Par nekustamā īpašuma Liepu ielā 3, Valdemārpilī, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

38. 

Par SIA “Mērsraga ūdens” pamatkapitāla palielināšanu  

S.Pētersone, A.Veckāgane 

 

A.Veckāgane  ziņo par lēmuma projektu. 

I.Norenberga, A.Grīvāne plkst. 13.04 pievienojas videotiešsaistē. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, E.Zelderis, 

A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, I.Norenberga, A.Grīvāne), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.39 “Par SIA “Mērsraga ūdens” pamatkapitāla palielināšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

39. 

Par SIA “Mērsraga ūdens” pilnvarojumu un ūdenssaimniecības pakalpojumu 

tarifu apstiprināšanu 

S.Pētersone, A.Veckāgane, A.Pinkens, A.Vincevs 

 

A.Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

O.Solovjovs plkst.13.07 pievienojas videotiešsaistē. 

 

A.Vincevs pēc A.Pinkena jautājuma informē, ka atbilstoši Tautsaimniecības 

komitejā runātājam, informācija par tarifa izmaiņām tika izplatīta publiski, tā bija 

pieejama gan Mērsraga tīmekļvietnē, gan SIA “Mērsraga ūdens” tīmekļvietnē, tika 

izlikta pie SIA “Mērsraga ūdens” biroja, pie Mērsraga pagasta pārvaldes ēkas, pie 

Tūrisma informācijas centra. Šajā paziņojumā tika uzdots lūgums līdz 24.janvārim 

sniegt priekšlikumus vai iebildumus, rakstveidā sūtot uz e-pastu. Līdz šim brīdim 

nav saņemts neviens rakstveida iebildums, priekšlikums. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, A.Grīvāne, O.Solovjovs), pret nav, 1 atturas (E.Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.40 “Par SIA “Mērsraga ūdens” pilnvarojumu un 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

40. 

Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā  

S.Pētersone, A.Veckāgne 

 

A.Veckāgne ziņo par lēmuma projektu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, A.Grīvāne, O.Solovjovs, E.Zelderis), pret nav,  atturas nav, 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.41 “Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

41. 

Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr.9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu novadā” 

S.Pētersone,  A.Veckāgne 

A.Veckāgne ziņo par lēmuma projektu. 

K.Kalniņš plkts.13.10 pievienojas videotiešsaistē. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, A.Grīvāne, O.Solovjovs, E.Zelderis, K.Kalniņš), pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.42 “Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr.9.3.1.1/19/I/038 

“Sociālo pakalpojumu infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna 

īstenošanai Talsu novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

42. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26.augusta saistošajos 

noteikumos Nr.17 “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sniedz palīdzību 

dzīvokļa jautājumu risināšanā” 

S.Pētersone, E.Jansons, J.Kļava, E.Zelderis 

 

 E.Jansons ziņo par lēmuma projektu.  

 

E.Jansons sniedz skaidrojumus uz J.Kļavas jautājumiem, par noteikumu spēkā 

stāšanos, par kritērijiem.  

E.Zelderis, norādot uz noteikumu grozījumu 5.,6. punktā minētajiem vārdiem 

“dzēst” un “vārdu kopa”, min, ka juridiski tādu terminoloģiju nelieto. Norāda, ka 

juridiski korekti vārda “dzēst” vietā ir rakstīt “izslēgt” un “vārdu kopa” vietā 

“vārdus”. 

S.Pētersone aicina tos uzskatīt par redakcionāliem labojumiem. 

E.Zelderim iebildumu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, A.Grīvāne, O.Solovjovs, E.Zelderis, K.Kalniņš), 1 pret (J.Kļava),  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.43 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 

26.augusta saistošajos noteikumos Nr.17 “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība 

sniedz palīdzību dzīvokļa jautājumu risināšanā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

43. 

Par Kitijas Vecmanes atbrīvošanu no Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja amata  

S.Pētersone, J.Krūze, D.Karols, E.Zelderis, L.Pīlēģis, A.Lagzdiņš, J.Kļava, 

A.Pinkens, D.Karols 

 

 J.Krūze ziņo par lēmuma projektu.  

 

D.Karols izsaka pateicību K.Vecmanei par viņas ieguldīto darbu pārvaldes 

vadītājas amatā. 

J.Krūze sniedz atbildi uz D.Karola jautāju par tālāko rīcību saistībā ar Ģibuļu 

pagasta pārvaldes vadītāja amata vakanci. Min, ka vēl nav skaidrs, vai tiks iesaistīta 

personāla atlases kompānija, vai pretendenti tiks vērtēti iekšienē. 

E.Zelderis jautā, kā tiek izvērtēts kādos gadījumos piesaistīt personāla atlases 

kompāniju? 

J.Krūze sniedz skaidrojumu. 

E.Zelderis rosina pašvaldības izstrādātajā vērtēšanas kārtībā, pārņemt, integrēt 

personāla atlases kompānijas izvērtēšanas principus, lai personāla pakalpojumi 

nebūtu jāpērk ārpakalpojumā. 

L.Pīlēģis norāda, ka [K.Vecmanes] iesniegums ir saņemts jau 2021.gada 29. 

oktobrī. Jautā J.Krūzes viedokli, vai šāds virzības temps ir turpmāk atbalstāms? 

J.Krūze sniedz atbildi uz L.Pīlēģa jautājumu. 

A.Lagzdiņš paskaidro, ka saistībā ar situāciju, kas skar pagastu pārvaldes un 

vakantās vietas, izpildvaras plāns ir prioritārā kārtībā virzīt procesus, kas ir saistīti ar 

pagastu pārvalžu strukturālajām izmaiņām. Tas ir nākamā mēneša jautājums, lai 

veiksmīga scenārija gadījumā Marta mēnesī varētu tikt līdz kandidātu 

apstiprināšanai.  

A.Pinkens jautā, kurš pieņem lēmumu par to, kādi no darba devēja puses ir 

vienošanās nosacījumi? 

J.Krūze atbild, ka šī vienošanās notiek ar tiešo darba vadītāju – 

izpilddirektoru. 
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E.Zelderis aicina noskaidrot informāciju par procesa virzību saistībā ar  

K.Vecmanes 29.10.2021. saņemto iesniegumu par darba tiesisko attiecību 

izbeigšanu. 

A.Lagzdiņš paskaidro, ka iemesls kāpēc konkurss netika izsludināts ir saistīts 

ar jau tuvākajā laikā gaidāmajām pārvalžu strukturālajām izmaiņām. Min, ka vēl nav 

zināms kāds būs pārvalžu skaits un pārvalžu vadītāju skaits. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, A.Grīvāne, O.Solovjovs, E.Zelderis, K.Kalniņš, J.Kļava),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.44 “Par Kitijas Vecmanes atbrīvošanu no Ģibuļu pagasta 

pārvaldes vadītāja amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

44. 

Par 2022.gada 19.janvāra rīkojuma Nr. TNPCA/22/6-1.1/39/RPERJ“Par 

Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja amata pienākumu izpildi vakances laikā” 

apstiprināšanu  

S.Pētersone, J.Krūze, E.Zelderis 

 

 J.Krūze ziņo par lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, A.Grīvāne, O.Solovjovs, E.Zelderis, K.Kalniņš, J.Kļava),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.45 “Par 2022.gada 19.janvāra rīkojuma Nr. TNPCA/22/6-

1.1/39/RPERJ“Par Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja amata pienākumu izpildi 

vakances laikā” apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 
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45. 

Par Ivetas Pastores atbrīvošanu no PII “Zelta zivtiņa” vadītāja amata  

S.Pētersone, J.Krūze 

 

 J.Krūze ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, A.Grīvāne, O.Solovjovs, E.Zelderis, K.Kalniņš, J.Kļava),  pret nav,  

atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.46 “Par Ivetas Pastores atbrīvošanu no PII “Zelta zivtiņa” 

vadītāja amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

46. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021.gada 29.jūlija saistošajos 

noteikumos Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžetu” 

apstiprināšanu 

S.Pētersone, A.Veckāgane, J.Kļava, I.Norenberga, E.Zelderis, A.Pinkens 

 

 A.Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

 

J.Kļava norāda, ka pietrūkst analīze par budžetā apstiprinātā paveikto/ 

nepaveikto, ka ir tikai sausi skaitļi. Min, ka katrā apvienotajā novadā bija savas 

prioritātes. Jautā,  kā veicies ar to īstenošanu. 

A.Veckāgane nesola, ka darba apjomu dēļ to varēs izdarīt, bet mēģinās 

sagatavot analīzi. 

I.Norenberga un A.Veckāgane diskutē par budžeta ieņēmuma un izdevumu 

sadaļu. 

I.Norenberga jautā, cik liela ir daļa, kas aiziet projektu atmaksai? 

S.Pētersone rosina šo jautājumu skatīt pie 2022. gada budžeta. 

E.Zelderis jautā, vai budžets ir ar deficītu? 

A.Veckagāne atbild, ka budžets ir sabalansēts un deficīts nebūs. 

A.Pinkens norāda, ka saistošajos noteikumos iekavās pie summām nav 

norādīta summa vārdos. 

S.Pētersone aicina to uzskatīt par redakcionālu labojumu. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Ar 17 balsīm par (S.Pētersone, E.Kārkliņa, A.Pinkens, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Stūrmanis, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, A.Grīvāne, O.Solovjovs, E.Zelderis, K.Kalniņš, J.Kļava),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.47 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021.gada 29.jūlija 

saistošajos noteikumos Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžetu” 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

47. 

 Par Evas Kārkliņas iecelšanu Rojas pirmsskolas izglītības iestādes  “Zelta 

zivtiņa” vadītāja amatā 

S.Pētersone, J.Krūze, I.Norenberga, E.Kārkliņa, E.Zelderis, A.Lagzdiņš, 

A.Stūrmanis, D.Karols, I.Jansone 

 

 J.Krūze ziņo par lēmuma projektu.  

I.Norenberga un J.Krūze diskutē par konkursa nolikumu. 

I.Norenberga jautā E.Kārkliņai, vai viņa ieņemot pirmsskolas izglītības 

iestādes vadītājas amatu turpinās strādāt arī kā deputāte? 

E.Kārkliņa atbild, ka turpinās strādāt kā deputāte. 

E.Zelderis un J.Krūze, A.Lagzdiņš diskutē par vadītāja apstiprināšanu amatā 

procesa organizēšanu.  

Notiek diskusija par personāla atlases kompānijas piesaisti konkursa 

vērtēšanas procesā un pieredzes prasībām amata konkursos. 

G.Sebris no plkst.14.25-14.37 nav redzams videotiešsaistē. 

L.Pīlēģis plkst.14.32 nav redzams videotiešsaistē. 

Notiek diskusija par konkursa sludinājuma publicēšanas vietām. 

I.Norenberga norāda, ka nevar lēmuma projektu atbalstīt. 

E.Zelderis norāda, ka nevar lēmuma projektu atbalstīt. 

Aicina deputātus vienoties un atlikt jautājuma izskatīšanu. 

 

E.Kārkliņa informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 11 balsīm par (S.Pētersone, A.Pinkens, O.Solovjovs, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Sebris, J.Kļava, M.Rozenbergs, A.Āboliņš, A.Grīvāne,), 1 

pret ( I.Norenberga),  3 atturas (K. Kalniņš A.Stūrmanis E.Zelderis)[ E.Kārkliņa 

balsojumā nepiedalās], 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.48 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021.gada 29.jūlija 

saistošajos noteikumos Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžetu” 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

E.Zelderis pamato savu balsojumu. 

S.Pētersone pamato savu balsojumu. 

A.Astrātovs plkst.14.56 nav redzams videotiešsaistē. 

 

48. 

Par Roberta Šiliņa atbrīvošanu no Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja amata 

S.Pētersone, J.Krūze, D.Karols, A.Stūrmanis, I.Norenberga, A.Lagzdiņš, E.Zelderis, 

A.Veckāgane, A.Pinkens, I.Jansone, L.Pīlēģis 

  

J.Krūze ziņo par lēmuma projektu.  

D.Karols jautā, vai ir notikusi saruna ar pārvaldes vadītāju par darba tiesisko 

attiecību turpināšanu vēl uz mēnesi, lai nodotu lietas? 

J.Krūze atbild, ka ņemot vērā to, ka Mērsraga pagasta pārvaldes vadītājam 

joprojām ir pārbaudes laiks, tā ir bijusi viņa iniciatīva par to, ka viņš vēlas pārtraukt 

šīs attiecības tik ātri, tās ir viņa likumīgās tiesības. 

I.Norenberga jautā, vai atlūgumam ir saistība ar Mērsraga pagastā veiktajā 

auditā konstatētajiem pārkāpumiem? 

J.Krūze atbild, ka par pārkāpumiem viņš nav informēts, tāpēc nemācēs 

atbildēt. 

I.Norenberga norāda, ka iesniegums ar lūgumu pārtraukt darba tiesiskās 

attiecības tika saņemts 25.janvārī, no Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītājas iesniegums 

tika saņemts oktobra beigās. Jautā, kāpēc šāda nekonsekvence? 

A.Lagzdiņš atbild, ka atlūgums ir pārvaldes vadītāja griba, un viņš to 

respektē. Informē, ka paralēli pārbaudes laikā pārvaldes vadītājam ir pieprasīts 

paskaidrojums par citiem jautājumiem. 

I.Norenberga jautā, kāds ir paskaidrojuma termiņš? 

A.Lagzdiņš atbild, ka paskaidrojums jau ir sniegts. 

E.Zelderis lūdz viņa teikto un sniegtās atbildes fiksēt protokolā –  kāds 

datums ir audita sagatavošanas ziņojumam? 

A.Veckāgane – viņi man atsūtīja uz e-pastu 13.janvārī un pēc dienas jau bija 

domē ar pieņemšanas-nodošanas aktu pastā. 

E.Zelderis – kas ir tās galvenās lietas, kas tur ir konstatēts, kas ir tie 

pārkāpumi, kas tur ir? 

A.Veckāgane – par to mēs runāsim izpilddirektora atskaitē. 

E.Zelderis – mums ir konkrēts lēmuma projekts saistībā ar šo jautājumu. 

A.Veckāgane – mums bija uzdoti trīs darba uzdevumi –  jāaizvērtē transporta 

izmantošana, darba samaksas sistēma un pašvaldības finanšu kontrole. Un tajos 

visos bija konstatēti pārkāpumi.  

E.Zelderis – kad tika pieprasīti paskaidrojumi Šiliņa kungam? 
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A.Veckāgane – es nezināšu atbildēt. 

J.Krūze – pieminētais paskaidrojums, tas bija par citu, ne par šo ziņojumu. 

E.Zelderis – vai Šiliņa kungam par šiem konstatētajiem pārkāpumiem ir lūgts 

sniegt paskaidrojumu? 

L.Pīlēģis plkst.15.07 pievienojas videotiešsaistē. 

A.Veckāgane – no manas puses nē. 

E.Zelderis – vai kāds cits no izpildvaras to ir darījis? 

A.Lagzdiņš – nē, par šo nav izdots rīkojums par paskaidrojumu pieprasīšanu. 

E.Zelderis – Pētersones kundzei un Lagzdiņa kungam jautājums, kāpēc nav 

pieprasīti nekavējoties paskaidrojumi konkrētajam pagasta pārvaldes vadītājam, kurš 

ilgstoši iepriekš bija minētā pašvaldības vadītājs, kura laikā šie pārkāpumi ir 

konstatēti. Kapēc nav pieprasīts līdz šim brīdim? 

S.Pētersone – es no savas puses neesmu šo pieprasījusi paskaidrojumu, tādēļ, 

ka šobrīd minētā informācija, kas ir minētā auditoru ziņojumā un, kas ir deputātiem 

pieejama ir izpildvaras vērtējumā tāda, ka šī informācija ir nododama tālākai 

izmeklēšanai.  

E.Zelderis – kādai izmeklēšanai? Kur?  Tiesībsargājošām iestādēm viņš ir 

iesniegts? 

S.Pētersone –  jā, tieši tā,  tiesībsargājošām iestādēm.  

E.Zelderis – viņš ir aizsūtīts tiesībsargājošajām iestādēm.  

S.Pētersone – viņš nav vēl šobrīd aizsūtīts, bet par šo jautājumu mēs runājam 

pie izpilddirektora pārskata, kad izpilddirektors sniegs ziņojumu attiecībā par šo 

jautājumu. 

E.Zelderis – tad tur arī par tiem paskaidrojumiem, kāpēc nav pieprasīti, tad 

arī tur par to tur būs vēl diskusija.  

Man ir jautājums, ko jau daļēji ieskicēja kolēģe, ka bija šis Ģibuļu pagasta 

pārvaldes vadītājas uzteikums un tur tiešām vairāki mēneši bija, kā iepriekš kolēģe 

teica, ka bija vienošanās, atvaļinājums. Šeit, kāds mēģināja vienoties, ka vajag tomēr 

palikt ilgāk šobrīd, lai noskaidrotu šos apstākļus? Jo, saprotiet paši kolēģi, ja mēs šo 

lēmumu pieņemsim, ka paskaidrojums jūs vairs nevarēsiet pajautāt. Es precizēšu, 

vai jūs mēģinājāt vienoties tāpat kā ar Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāju uz ilgāku 

termiņu pagaidām palikt, lai noskaidrotu šos apstākļus, kas tur ir? Saprotiet paši, es 

vēlreiz uzsver, šis kungs stājās amatā pavisam nesen, izturēja konkursu, mēs tam arī 

naudu tērējām diezgan lielu. Ko te J.Kļavas kundze teica par Kalnbirzes kungu, ka 

viņš ir bijis tas dārgākais. Man liekas, ka šeit būs tas dārgākais, jo tā nauda, kas 

proporcionāli ir iztērēta tagad uz īsu termiņu būs top vietā es domāju. Vai mēģināt 

runāt? 

A.Lagzdiņš –  es varu pateikt no savas puses, ka šīs nedēļas šajās četrās 

nepilnajās darbadienās es to neesmu darījis. Vai to ir darījusi izpilddirektore, tad tas 

man ir jājautā, man nav tāda informācija. 

E.Zelderis – tad man kolēģi droši vien būs priekšlikumi šobrīd nepieņemt šo 

lēmumu. Kā tur saskaņā ar likumu? Tad man ir jautājums, var Krūzes kungs vēlreiz 

lūdzu, cik tur tās dienas iepriekš atrunāts? Likumā ir atrunāts viens, bet kā bija darba 

līgumā, jo pārbaudes laiks arī var nebūt noteikts?  
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J.Krūze – darba līgumā ir noteikts pārbaudes laiks Mērsraga pagasta 

pārvaldes vadītājam. Likumā 47. pants paredz, ka darbinieks iesniedzot šo 

iesniegumu, tāpat kā darba devējs, trīs dienas iepriekš brīdinot, pārbaudes laikā var 

pārtraukt darba attiecības. Šajā gadījumā ir bišķiņ vairāk kā trīs dienas, precīzāk 

sešas dienas bijušas. Pretī stāties un neatbrīvot viņu laikam nav, nekāda cita lēmuma 

mums nav tiesību. 

E.Zelderis – aicinu Krūzes kungam rūpīgi pārskatīt visus tos darba līgumus 

tomēr, arī tur ir smagi ierūsējuši, jo, no vienas puses, arī cilvēks, kas ir pieredzējis, 

ilgstoši strādājis šai pašvaldībā, viņam pārbaudes laikā pagasta pārvaldes vadītājam 

trīs mēneši vajadzīgi. Tagad arī tādi rodas, cik konsekvencē tas ir darba interesēs vai 

nav. Tātad es vēlreiz pārjautāšu, kopš 13. septembra, kad tika saņemts šis te auditoru 

veiktais gala ziņojums, kurā tad ir konstatēta virkne šo pārkāpumu, paskaidrojumi 

no paša pagasta pārvaldes vadītāja nav pieprasīti, līdz šim divu nedēļu laikā? 

A.Pinkens jautā J.Krūzem, kāds ir Darba likuma pants uz kura tiek izbeigtas 

darba tiesiskās attiecības? Norāda, ka tas ir jānorāda lēmuma projektā. 

J.Krūze atbild, ka Darba likuma 47.pants. 

A.Pinkens jautā, vai var pieprasīt paskaidrojumu darbiniekam par lietu vai 

par situāciju, kas ir notikusi laikā, kad viņš nav bijis darba tiesiskajās attiecībās šajā 

amatā, kad viņš bija domes priekšsēdētājs, vēlēta politiska amatpersona? 

J.Krūze atbild, ka uz darba līguma pamata nevaram prasīt paskaidrojumu par 

iepriekšējo termiņš, kad viņš bija citā statusā. 

A.Pinkens – teorētiski mēs varētu piemērot disciplinārsodu pārvaldes 

vadītājam Robertam Šiliņam par bijušā Mērsraga novada domes priekšsēdētāja 

Roberta Šiliņa kādu pārkāpumu? 

I.Jansone atbild, ka –  nē. 

E.Zelderis jautā Juridiskajai nodaļai, vai pašvaldība var R.Šiliņam prasīt  

paskaidrojumus par to laiku, kad šie pārkāpumi ir konstatēti? 

I.Jansone atbild, ka drīkst. 

E.Zelderis – bet protams, ka drīkst prasīt, gan par to laiku, kad R.Šiliņš bija 

priekšsēdis, gan pagasta pārvaldes vadītājs. 

D.Karols norāda, ka sagatavotais lēmuma projekts ir jāatbalsta. 

A.Lagzdiņš sniedz atbildi uz A.Stūrmaņa jautājumu par lietu, materiālo 

vērtību, dokumentāciju pārņemšanu. 

E.Zelderis informē, ka atturēsies. 

A.Astrātovs plkst.15.37 pievienojas videotiešsaistē. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, A.Pinkens, O.Solovjovs, A.Astrātovs, 

D.Karols, G.Sebris, E.Kārkliņa, J.Kļava, M.Rozenbergs, K.Kalniņš, L.Pīlēģis, 

A.Āboliņš, I.Norenberga, A.Kalniņš, A.Grīvāne),  pret nav,  2 atturas (A.Stūrmanis 

E.Zelderis), 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.49 “Par Roberta Šiliņa atbrīvošanu no Mērsraga pagasta 

pārvaldes vadītāja amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

E.Zelderis pamato savu balsojumu. 

 

49. 

Par bijušā Dundagas novada pašvaldības izpilddirektora atbrīvošanu no amata 

S.Pētersone, J.Krūze, D.Karols, E.Zelderis, A.Stūrmanis, I.Norenberga, A.Lagzdiņš, 

J.Kļava, D.Karols 

  

J.Krūze ziņo par lēmuma projektu. 

D.Karols jautā, cik ilgi darbinieks var atrasties dīkstāvē? 

J.Krūze atbild, ka  nav noteikts. Dīkstāve paredz to, ka darbiniekam tiek 

izmaksāta vidējā izmaksa, tas nozīmē, ka darbs netiek veikts, pašvaldībai līdzekļi ir 

jāpatērē, lai segtu atlīdzības izmaksas. Jo ātrāk ir panākama vienošanās par darba 

turpināšanu, jo tas ir izdevīgāk pašvaldībai. 

E.Zelderis jautā, vai vēl kādam darbiniekam ir tik ilga dīkstāve? Lūdz šo 

jautājumu noprecizēt.  

I.Norenberga jautā, kāds bija pamatojums atteikt personai augstākas 

kvalifikācijas amata vietu. 

G.Sebris no plkst.15.43-15.54 nav redzams videotiešsaistē. 

A.Grīvāne plkst.15.45 pārtrauc dalību domes sēdē. 

A.Lagzdiņš atbild, ka atbilde tiks sagatavota. Min, ka pēc viņam pieejamās 

informācijas, darba devējs vērtēja darbinieka gan profesionālo kvalifikāciju gan, gan 

šo, gan spēju, strādāt ar darbiniekiem, vadīt nodaļu, šī visa rezultātā tika pieņemts 

lēmums. 

G.Sebris plkst.16.00 nav redzams videotiešsaistē. 

E.Zelderis norāda, ka personāla atlases kompānija ir atzinusi personu kā 

atbilstošu pārvaldes vadīta amatā, bet tajā paša laikā Būvvaldes vadītāja amatā viņa 

nav atbilstīga. Norāda, ka saskata pretrunas. 

S.Pētersone izsaka priekšlikumu – šos jautājumu skatīt nākošā mēneša 

izpilddirektora pārskatā, kur attiecīgi par konkrētajiem jautājumiem, deputāti var 

uzdot jautājumus. 

E.Zelderis aicina izvērtēt kur ir tā atšķirība, par ko minēja A.Lagzdiņš, ka 

pagasta pārvaldes vadītājs tās īpašības bija labas esam, kur virzīja tālāk personāla 

nodaļa, tajā gadījumā viss bija kārtībā un kur pēc tam tomēr tās īpašības nederēja. 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, A.Pinkens, O.Solovjovs, A.Astrātovs, 

D.Karols, G.Sebris, E.Kārkliņa, J.Kļava, M.Rozenbergs, K. Kalniņš, L.Pīlēģis, 

A.Āboliņš, I.Norenberga, A.Kalniņš, A.Stūrmanis),  pret nav,  1 atturas (E.Zelderis), 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.50 “Par bijušā Dundagas novada pašvaldības 

izpilddirektora atbrīvošanu no amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

E.Zelderis pamato savu balsojumu. 

A.Pinkens pamato savu balsojumu. 

 

Plkst.16.04 S.Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.16.17 tiek atsākta domes sēde. 

Plkst.16.17 O.Solovjovs pārtrauc dalību domes sēdē. 

 

Informatīvā daļa 

 Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu 

S.Pētersone, A.Lagzdiņš, A.Veckāgane, I.Jansone, I.Norenberga, E.Zelderis, 

J.Kļava, D.Karols, L.Pīlēģis, A.Stūrmanis, J.Skujeniece, L.Laicāns, A.Kalniņš, 

J.Kļava, A.Pinkens 

 

A.Lagzdiņš informē, ka deputātiem tika nosūtīts izpilddirektora pārskats par 

veikto darbu izpildes gaitu, kā arī projekta progresa tabula. Rakstiski iesūtīti jautājumi 

netika saņemti, tomēr bija atsevišķi deputātu lūgumi un jautājumi no komiteju sēdēm. 

Deputāts E.Zelderis lūdza sagatavot rīkojumu attiecībā uz ūdenssaimniecības 

kapitālsabiedrību pienākumu apkopot informāciju par savā teritoriālajā pārziņā 

esošajām decentralizētajām kanalizācijas sistēmām. Informē, ka sadarbībā ar SIA 

“Talsu ūdens” ir sagatavots rīkojuma projekts par decentralizēto kanalizācijas sistēmu 

reģistrāciju Dundagas, Kolkas, Mērsraga un Rojas pagastos, ar kuru 

ūdenssaimniecības kapitālsabiedrībām tiek uzlikts pienākums līdz 2022.gada 1.jūlijam 

apzināt apkalpojamās teritorijas DKS, sazināties ar to īpašniekiem un uzaicināt 

iesniegt apliecinājumus. Veikt DKS reģistra izveidi, savadīt apkopotos datus un šo 

informāciju nodot SIA “Talsu ūdens” ievadīšanai datubāze.  

Informēt ka šī mēneša Tautsaimniecības komitejā tiks saņemti deputātu 

jautājumi par Mērsraga finanšu audita rezultātiem. Audita ziņojums ir saņemts, un tas 

ir nosūtīts deputātiem.  

A.Veckāgane informē par audita rezultātiem. Revidentiem tika uzdots darba 

uzdevums veikt auditu Mērsraga pārvaldē par periodu no 2021.gada 1.janvāra līdz 

2021.gada 30. jūnijam, kas skar Mērsraga pašvaldību. Bija trīs darba uzdevumi –  vai 

ir tikusi uzraudzīta transportlīdzekļu izmantošana un kā ir bijusi nodrošināta 

transportlīdzekļu izmantošana atbilstoši normatīvajiem aktiem noteiktajam, tikai 

dienesta darba amata pienākumu pildīšanai, tostarp izlietotais izdevumu apmērs 

degvielu, autotransporta uzturēšanas izdevumiem un noslēgtajiem patapinājuma 

līgumiem ar darbiniekiem ir pamatotas. Konstatētas izsniegtās 24 degvielas kartes. 

Vai izveidotā darba samaksas sistēma ir nodrošinājusi normatīvajiem aktiem 

atbilstošu, pamatotu un tiesisku atlīdzības piemaksu veikšanu, izņemot pedagogus. 
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Vai ir tikusi nodrošināta pašvaldības budžeta finanšu kontrole un uzskaite, tai skaitā 

speciālā budžeta. Speciālais budžets ir kopā jau ar pamatbudžetu. Visos šajos trīs 

darba uzdevumos ir konstatēti pārkāpumi. Nav bijusi izstrādāta metodika par 

autotransporta izmantošanas kārtību, nav noteiktas degvielas izlietojuma normas. 

Personīgā transporta izmantošanā nav izstrādāti iekšējās kārtības dokumenti. 

Amatpersonu un darbinieku darba samaksas un sociālo garantiju nolikumā nav 

iekļauta sadaļa par piemaksām, prēmijām un naudas balvām, bet ir izmaksātas 

prēmijas 100% apmērā no darbinieku algas, lai gan apmērs nedrīkst pārsniegt 75%. 

Kā arī piemaksas apmērs, kas noteikts, ka var izmaksāt līdz 30% apmērā no algas ir 

ticis pārsniegts. Izvērtējot budžeta sastādīšanu, pašvaldībā nav izstrādāts apstiprināts 

dokuments, kas nosaka pašvaldības kārtējā gada budžeta sagatavošanu un 

apstiprināšanas kārtību. Auditori ir secinājuši, ka nav iespējams gūt pārliecību par 

budžeta izpildes kontroli, jo nav atbilstošu dokumentu, kas to regulētu. Un visos šajos 

pārkāpumos pastāv risks, ka ir nelikumīgi izlietoti līdzekļi. 

I.Jansone informē, ka rīcība, kas varētu sekot no pašvaldības puses būtu 

vērsties tiesībsargājošās iestādēs, kur izvērtētu ne tikai ziņojumā noteikto laika posmu 

no 2021. janvāra 1. janvāra līdz 30. jūnijam, bet iespējams arī iepriekš veiktās 

darbības, jo šis laiks ietekmēs un, ja ir kaut kādi zaudējumi radušies vai ir kaut kādas 

nelikumīgas rīcības, tas ietekmēs visu apvienoto novadu, līdz ar to ir jāsaprot, kāda 

tad situācija ir bijusi ne tikai šajā laika posmā, bet arī iepriekš. Līdz ar to būtu 

ieteikums vērsties policijā, kura varētu vērtēt, vai šajā gadījumā nav, piesavināšanās 

vai krāpniecības fakti vai kāds cits noziedzīgs nodarījums. Un tai skaitā iespējams arī 

Valsts ieņēmumu dienestā, jo šie fakti, kas ir konstatēti, ir saistīti arī ar nodokļu 

nomaksu, kas skar gan transporta izmantošanu, gan arī darba tiesisko attiecību jomu, 

kas ir saistīta ar nodarbinātības apmēru, darba samaksas apmēru un tiem saistītajiem 

nodokļiem. 

I.Norenberga pauž viedokli, ka ir jāvēršas tiesībsargājošās iestādēs pēc 

iespējas plašākā veidā, ja tas skar atsevišķas tiesībsargājošās iestādes, tad informācija 

ir jānosūta uz visām, lai tad notiek vērtēšana. Pauž cerību, ka tikpat cītīgi kā esam 

rīkojušies citos gadījumos, tad arī šajā gadījumā tiks pieprasīti zaudējumi pašvaldībai 

nodarīto kaitējumu. 

E.Zelderis aicina vērsties arī Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojā. 

Jautā, vai saistībā ar šo ziņojumu tiks gatavots lēmuma projekts? Kā piemēru 

min Dundagas gadījumu.  

S.Pētersone atbild, ka uzklausīs atbildīgo speciālistu viedokli par to, kādas 

rīcības šeit ir veicamas, un tiks nonākts pie risinājuma. Ja teikts, ka tādas ir 

nepieciešamas, tad tādas arī būs.  

E.Zelderis lūdz norādīt pamatojumu, ja ir/nav nepieciešams.  

D.Karols aicina izpilddirektora atskaitē minēt precīzāku informāciju. 

L.Pīlēģis aicina sagatavot informāciju par tirdzniecības vietas izveidi Kolkā. 

Norāda, ka projekta progresa tabulā rakstīts, ka potenciālajam būvprojekta 

izstrādātājam, kurš ir izstrādājis minimālo sastāvu, ir iesniegts darba uzdevums un 

tehniskie noteikumi. Vēlas saprast no Juridiskās nodaļas pamatojumu, ar kādu procesu 

tika nonākts, ka tieši šis uzņēmējs turpinās tālāk projektu. Jautā, kādā ceļā un kā no 



47 

 

likuma viedokļa nonākam līdz šim te nākamajam līgumam, gan no iepirkuma, gan no 

visādiem citiem aspektiem? 

A.Lagzdiņš atbild, ka no juridiskās puses informācija tiks sagatavota. 

A.Stūrmanis, norādot uz izpilddirektora atskaitē Attīstības un plānošanas 

nodaļas  sadaļā norādīto informāciju, rosina piezīmēs paskaidrot par lietu tālāko 

virzību. 

J.Skujeniece – jā, papildinās un turpmāk ņems vērā. 

Notiek diskusija par azartspēļu vietu ierobežošanu. 

L.Pīlēģis lūdz noskaidrot, kas ir tās nākamās darbības, kas ir jāveic, lai process 

iet uz priekšu. 

J.Kļava jautā, vai saistībā ar vecā Talsu novada teritoriju plānojumu būs trešā 

redakcija saistībā ar vēja parkiem par šiem ierobežojumiem, to uzbūvēšanu no ciemu 

teritorijām. 

S.Pētersone atbild, ka ir uzdevusi līdz piektdienas [28.01.2022.] plkst. 17.00 

sagatavot visu šo risku analīzi un iespējamos risinājuma variantus, kā ātrāk varētu 

nonākt pie teritorijas plānojuma apstiprināšanas. Tiklīdz informācija tiks saņemta, tad 

tā tiks nosūtīta arī deputātiem. 

 

  

DOME pieņem izpilddirektora pārskatu zināšanai. 

 

Plkst.07.01 tiek slēgta domes sēdes publiskā daļa. 

Plkst.17.04 tiek sākta domes sēdes slēgtā (lemjošā daļa). 

 

Piedalās 13 deputāti: D.Karols, L.Pīlēģis, I.Norenberga, G.Sebris, S.Pētersone, 

J.Kļava, A.Pinkens, A.Stūrmanis, A.Astrātovs, E.Kārkliņa, E.Zelderis, K.Kalniņš, 

A.Kalniņš. 

 

Piedalās pašvaldības darbinieki: A.Lagzdiņš, I.Jansone, A.Veckāgane, J.Ivanova, 

D.Zeļģe, J.Didžus, E.Grīnberga, J.Kārklevalks. 

 

 

 

50. 

Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 26.10.2021. lēmumu Nr. 270 “Par A.O. 

lietas izskatīšanu” 

 

[..] 

 

Ar 12 balsīm par (E.Kārkliņa, L.Pīlēģis, D.Karols, A.Kalniņš, A.Astrātovs, 

S.Pētersone, A.Stūrmanis, G.Sebris, A.Pinkens, I.Norenberga, K.Kalniņš, 

E.Zelderis), pret nav, 1 atturas (J.Kļava),  
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.51 “Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 26.10.2021. lēmumu 

Nr. 270 “Par A.O. lietas izskatīšanu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

Sēde slēgta plkst. 17.08 

 

Sēdes vadītājs     (paraksts*)            S. Pētersone 

Parakstīts  03.02.2022. 

 

Protokolētāja     (paraksts*)            E.Grīnberga 

Parakstīts  03.02.2022.                 

 

 

 

*ŠIS DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR  LAIKA ZĪMOGU 

 

 


